
  

      

Referat 

Bestyrelsesmøde mandag d. 27. maj 2024 KL. 19.00-21.00 

Afholdes i Mesinge 

Afdeling sørger for sødt til kaffen ☺ 

* Ordstyrer: Bibi  * Sekretær: Søs  

Fravær: Maria, Louise, Emil 

Debat og Beslutning: 

• Matrikelmøde  

• Hvad rør sig lige nu på matriklen 
Dagtilbud 
- Jubilæum i Bøgebjerg 7.6. kl. 14-16 
- Pædagogspirer – der er startet 2. 
- Struktur i hverdagen og efter sommerferien 
- Farvel og goddag til medarbejdere 
 
Specialskole 
- Nyt skoleår 
- Status fra skolen 
- Status for Søs forælder – bl.a. ønske om mere informativ hjemmeside 
- skolefest d. 13.6 for familier 
- Egeskov på torsdag 
- ansættelser 
 
 
Almen skole 
- Det fysiske læringsmiljø. 
Ny indretning af lokale i afdeling 2. Ny indretning af uderummet. Afd. 2 elever taler om 
placering.  
 
- 6. klasse placering kommende skoleår 
Vi taler om fordele og ulemper ved at 6. er i afd. 1 eller afd. 2. Drøftelse af om 6.klasse hører 
til afd. 1 eller 2 ift. modenhed, traditioner, aktiviteter osv. Planen er  at 6. bliver i afd.1 ved 
skoleårets start og så rykker i afd. 2 i løbet af skoleåret. Vi tænker at 6.klasse skal være med 
til at indrette fysisk læringsmiljø i afd. 2. Vi aftaler at der skal være en struktur for 
elevorientering hvert år.  
 
- Praktisk/musisk valgfag i kommende 7. klasse. Hvor kommer timerne fra? 
Vi ser på UVM´s. minimumstimetal og vores valg ift at 7. og 8. deltager ved uge 10. 
Orientering om tildeling af timer til valgfag i 7-9.klasse – både hvad angår de praktisk 
musiske fag for 7+8.klasse samt timer til performanceugen. 
I kommende 7.klasse er der stor interesse for madkundskab hvorfor dette bliver det 
obligatoriske valgfag for denne klasse i 24/25 og 25/26. 
 
 
- Trafikpolitik og færdelslære. 



  

Færdselslære. Vi gennemgår retningslinjerne for det obligatoriske emne og skal have 
indhentet tilbud på førstehjælp og livredningskursus for de større elever. 
Trafiksikkerhed ved skolen.. Autoværn opsat ud for børnehaveklassen. 
Behov for sikring af vejene omkring skole i form af skiltning, opstregning, vejbump mv. 
Bestyrelsen tager fat i forvaltning. Søs følger op på besøget fra Park og vej for godt et års tid 
siden. Vejen ned til børnehaven – vedligeholdelse?? 

 

• Fælles opsamling fra matrikelmøder 
a. Vi indvier hinanden i de samtaler der har været på hver matrikel 

 

• Budget 2024 – er endelig i hus. Budgetter i balance. Godkendes af bestyrelsen. 
 

• Skoleudviklingssamtaler  
o Overskrifterne for de to skoler i kommende skoleår gennemgås. Se skolens 

hjemmeside for uddybning. 
 

• Eventuelt 
a. Bibi: Skovrejsningsprojekt, godt hvis skolerne kunne være med til at plante 

træer osv. 
 

 

Næste møde: 18/6 kl. 18-21. Sommerafslutning med smørrebrød – Punkter til dagsorden meldes ind senest 

11/6 

 


